
Dagsorden skolebestyrelsesmøde onsdag den 5. oktober 2022 
Kl. 17.30 på Enghave Plads 21 

Forældre: Poul, Faisal, Didde, Søren, Susanne og Ane 
Elever: Lilje (9.d) og Asia (9.d) 
Medarbejdere: Lene, Peter 
Ledelse: Jeanne, Johannes og Benedicte 
Afbud: Saadou 

Dagsorden  Tid  

1.Godkendelse af 
dagsorden og 
forretningsorden 

Forretningsorden vedlagt 17:30-17:35 Dagsorden er godkendt. 
Der er ændringsforslag til 
Forretningsorden. Jeanne 
skriver disse ændringer ind og 
forretningsorden tages op til 
godkendelse på næste 
skolebestyrelsesmøde. 

2. nyt fra 
- ledelse 
- elever 
- forældre 

 17.35-17.50 Ledelse: Benedicte fortæller 
om pædagogisk tilsyn på 
KKFO’en. Forældre inviteres til 
dialogmøde d. 2. november. Én 
forældre deltager. 
 
Medarbejdere: Der er ansat 
nye skolepædagoger – de er 
kommet godt ind i det.  
Der er fortsat fokus på 
pædagogisk pause. 
PLC(Biblioteket) er åbent på 
indskolingen. Det kører godt i 
pauser og timer. 
Elevmægling og legepatrulje 
fortsætter og er rigtig godt i 
gang.  
 
Elever: Mobilpolitik og 
slikpolitik har været oppe på 
elevrådsmøde. Eleverne vil 
gerne i højere grad have ret til 
at have deres mobiltelefoner på 
sig i frikvarterer og på 
udeskoler.  
 
Kaffepolitik har også været 
oppe at vende. Nogle elever 
synes det er urimeligt, at 
lærerne må drikke kaffe når de 
ikke må. 
 
Der mangler mål/net og streger 
på fodboldbanen på taget oven 



på salen. Det ville også være 
godt med aftaler om hvem der 
må benytte banen hvornår. 
 
Der har også på elevrådsmøde 
været tale om at eleverne 
ønsker mere bevægelse og 
brainbreaks i undervisningen. 
 
Elever på 8. og 9. årgang har 
udfordringer med at nå at 
møde til idræt til tiden, da 
transporten derhen ikke kan 
nås uden en cykel.  
 
Forældre: Poul fortæller om 
muligheden for at medlemmer 
af skolebestyrelsen melder sig 
til kursus i ’skole og forældre’-
regi d. 28.  
 
 
 

3. årshjul Forslag vedlagt som bilag 17.50-18.00 Forslag godkendes 

4. senere mødetid for 
udskolingen 

Hvad mener lærerne i 
udskolingen 

18.00-18.10 Lærerne mener ikke der er 
særlig mange elever der 
kommer for sent. 
Lærerne mener at udfordringen 
ang. trætte elever om 
morgenen, bliver rykket til om 
eftermiddagen, hvis man 
udskyder mødetid.  
 
Det drøftes i bestyrelsen om 
dette er noget man skal gå 
videre med og evt. også være 
undersøgende ift. elevkæden.  
Der er forskning der peger på at 
eleverne har brug for mere 
søvn.  
Der drøftes for og i mod.  
 
Det besluttes at det tages op i 
elevrådet om man her synes 
det er en god ide at tage 
spørgsmålet op i 
udskolingsklasserne generelt.  



Resultatet af denne drøftelse 
tages op på næste 
skolebestyrelsesmøde.  

5. princip for 
skole/hjemsamarbejde 

Vedlægges, drøftelse 18.10-18.40 Jeanne påpeger at pasus om 
dannelsessamtaler skal fjernes, 
da dette er besluttet. I stedet 
skal der afholdes et socialt 
arrangement i klassen. Evt. med 
et indhold hvor elever i 
fælleskab fremviser ’noget’ – 
en fernisering eller andet. 
Elever har også givet udtryk for, 
at det er sjovt når forældrene 
er aktive i noget sjovt.  
 
Jeanne gennemgår hvilke 
øvrige ændringer hun vil 
foreslå. Der er enighed om 
disse ændringer. Nyt princip vil 
blive udsendt inden næste 
møde, hvor det skal vedtages.  

6. projekt med 
skole&forældre 

Benedicte fremlægger 18.40-19.00 Der fortælles om pilotprojektet 
sammen med skole og 
forældre. Der er i dette projekt 
et seminar for hele 
skolebestyrelsen d. 21. nov. og 
6. feb.  
Fra forældreside nævnes det, at 
der kommunikeres værdier – 
også ved at vise dem. Det 
nævnes at det er vigtigt at 
forældre også siger godmorgen 
til hinanden.   
 

7. Trivsel og antimobbe 
politik 

Antimobbepolitik er på 
skolens hjemmeside 
https://tds.aula.dk/om-
skolen/antimobbestrategi 
 
Jeg vedlægger fra 
nationaltrivsels 
undersøgelsen 

19.00-19.15 Jeanne gennemgår de seneste 
Trivselsmålinger, National 
trivsel og skoleglæde. Generelt 
ligger TDS højt i trivsel – set ift. 
et kommunegennemsnit. På 
samme måde giver eleverne på 
skolen ved trivselsmålingerne 
også udtryk for at de heldigvis 
ikke oplever høj grad af 
mobning.  
På TDS gennemgår vi 
trivselsmålingerne med lærerne 
på de enkelte årgange.  
Fra forældreside pointeres det, 
at det ville være fint hvis 

https://tds.aula.dk/om-skolen/antimobbestrategi
https://tds.aula.dk/om-skolen/antimobbestrategi


lærerne gennemgik 
trivselsmålingen. Jeanne vil 
skrive ud til 
lærerne/pædagogerne at 
trivselsmålingen skal 
gennemgås på 1. 
forældremøde.  
 
Antimobbestrategi. Skolens 
antimobbestrategi har været 
sendt ud til gennemlæsning. 
Det drøftes om der skal 
indskrives ændringer eller om 
den skal laves gennemgribende 
om. Fra forældreside foreslås 
det, at man kan søge ’hjælp’ fra 
red barnet ifm udfærdigelse af 
antimobbestrategi. 
 
Punktet blev ikke drøftet 
færdigt. Det aftales at 
antimobbestrategien igen tages 
op på næste bestyrelsesmøde.  

8. Underretninger Skellet mellem 
underretninger og 
problemer der løses med 
snak med lærerne 

19.15-19.30 Punktet nås ikke og tages op 
næste gang.  

7. evt  19.30-19.45  

 

Beslutningskæde  
Vi skal huske at beslutninger på TDS tages i kæden  

• Nye beslutninger tages op med årgangskoordinatorerne, som tager dem med på 
årgangsmøderne.   
• Tilbagemeldinger tages med fra årgangskoordinatorerne til afdelingslederne  
• Ledelsens samler tilbagemeldinger  
• Tilbagemeldingerne tages op i TRIO/MED  
• Beslutninger meldes ud  

Hvis det er tiltag som involverer elever, og det gør det jo tit  
• Tages tiltag op i elevråd  
• Det behandles i klassen  
• Det behandles i elevrådet for hver afdeling  
• Beslutninger meldes ud  

Eksempler på dette er dannelsessamtaler, elev/forældre samarbejde  
Beslutninger hvor skolebestyrelsen er involveret   

• Kontaktforældremøde høres  
• Personale høres  
• Elevernes høres  

Beslutninger træffes i skolebestyrelsen.  
 



Oplever I kædes ikke holdes, så kom endelig og sig til  
 
https://tds.aula.dk/styrket-udskoling 

https://tds.aula.dk/styrket-udskoling

